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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l

szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.

Polt Péter legfőbb ügyészhez

„Még mindig nyomoznak trafikügyben? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr !

A Legfőbb Ügyész Úr elő tt is jól ismert, hogy a Nemzeti Dohánykereskedelmi Nonprofit Zrt .
2013. árpilis 22-én tette közzé a dohánytermék kiskereskedelmi monopóliumának koncesszió s
szerződéssel történő átengedésére kiírt pályázat nyerteseit . A „hvg .hu” című internete s
hírportál április 26-án arról számolt be, hogy a pályázat nyerteseit a Fidesz-MPS Z
választókerületi felel ősei (akik rendszerint a Fidesz-MPSZ országgy ű lés i
képviselőcsoportjának tagjai), illetve egyes városokban a települési képviselő testületben
működő Fidesz frakció választotta ki, és ezt követően a Nemzeti Dohánykereskedelmi
Nonprofit Zrt. a megjelölt személyeket hirdette ki győztesnek. Később a „hvg.hu” közzétett
egy hangfelvételt is, amin Szekszárd akkori fideszes polgármestere Horváth István és
párttársai egyeztetnek a trafikkoncessziók szétosztásáról .

A „hvg.hu” által feltárt visszaélés számos bűncselekmény, így különösen a hivatali visszaélés
és a befolyással üzérkedés gyanúj át veti fel, továbbá megkérdőjelezi a pályázati eljárás
törvényességét. Ennek ellenére az ügyészség csupán „személyes adattal való visszaélés ”
gyanúja miatt indult nyomozás az ügyben. E nyomozás eredményéről azóta sem értesült a
nyilvánosság .

2014. decemberében többek között a „trafikügy” ügyészi kezelésének visszásságaival i s
szembesítettem Legfőbb Ügyész Urat az ügyészség 2009-2013 . évi tevékenységéről szóló
beszámolók parlamenti tárgyalásakor. E felszólalásomra reagáló 2015 . február 19-én kelt
levelében Legfőbb Ügyész úr arról tájékoztatott, hogy a „trafikügyben” a büntet őeljárás
folyamatban van, így annak értékelése idő elő tti .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



Levele óta újabb hónapok teltek el, azonban a nyomozás eredményér ő l még sincs semmi hír .
Ezért az alábbi kérdéseket intézem Legfőbb Ügyész Úrhoz :

• Folyamatban van-e még a büntet őeljárás „trafikügyben”? Ha nem, kérem ,
tájékoztasson a Be . mely rendelkezése alapján szüntették meg az eljárást !

• Ha az eljárás folyamatban van, kérem, tájékoztasson, milyen stádiumban van a z
eljárás !

• Csak „személyes adattal való visszaélés” gyanúja miatt folytatják (folytatták) a
büntetőeljárást, vagy más bűncselekmény megalapozott gyanúja miatt is folytatnak
(folytattak) nyomozást ?

• Történt-e vádemelés az ügyben? Ha igen, kérem, tájékoztasson, hogy mikor, mel y
bíróság előtt, és hány személlyel szemben, milyen bűncselekmények miatt emeltek
vádat !

• Ha még nem történt meg a vádemelés, kérem, tájékoztasson, hogy el őreláthatólag
mikor juthat el a büntetőeljárás a vádemelésig !

• Történt-e gyanúsítotti kihallgatás? Ha igen, kérem, tájékoztasson, hogy hány személy t
és milyen bűncselekmények feltételezett elkövetése miatt hallgattak k i
gyanúsítottként !

Budapest, 2016 . január h

dr. Hara zo Tamá s

ors altgyűlési képviselő
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